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– A medencéket és szolgáltatásokat fokozatosan indították újra. Mi 
alapján döntöttek így?

– Egyrészt voltak olyan hatósági jellegű előírások a Nemzeti Népegészségügyi 
Központtól, ami ezt szabályozta, pl. napra pontosan hagyták jóvá a gyógymeden-
cék üzemeltetési lehetőségét. Május 26-án tudtunk újranyitni és figyelembe vettük, 
hogy a vendégigények alapján mely medencéket célszerű üzemeltetni. Elsőként 
a fedett gyógyfürdő melletti szabadtéri két kis élmény, valamint az iker családi 
medence nyitott meg, majd következő ütemben a külső gyógymedencéket és a 
belső fedett medencét helyeztük üzembe. Ezután a külső gyermekmedence, a 
csúszdapark és a hullámmedence, majd az uszoda következett, jelenleg ezek az 
egységek üzemelnek. Az igények növekedése esetén a fedett élményfürdőt és a 
wellness részt is megnyitjuk, amire valószínűleg heteken belül sor kerül. 

– A szabadtéri medencék most már a körmedence kivételével igénybe 
vehetőek. Meddig fognak üzemelni?

– Ezeket a medencéket általában augusztus végéig szoktuk működtetni, 
kivéve az „iker” családi medencét, amely kedvező időjárás esetén még október-
ben is nyitva van. Az „iker” családi medence gyógyvizes része zár a legkésőbb, 
mivel arra kiegészítő szolgáltatásként is szükség van. A fedett fürdő melletti kis 
élménymedencék és a nosztalgia medence pedig egész évben üzemelnek.

– Július elejétől új, szezonális árakat vezettek be a fürdőben. Hogyan 
alakulnak a jegyárak?

– Az üzleti terveinknek megfelelően volt egy elképzelésünk a nyárra 
vonatkozóan, ami a koronavírus-járvány miatt módosult. Az eredeti tervekhez 
képest figyelembe vettük a szolgáltatások ár-érték arányát és azt, hogy milyen 
egységeket tudunk üzemeltetni, így jóval kedvezőbb árakat céloztunk meg. 
A felnőtt jegyár 2500 Ft-ba kerül, ebből fakadóan a kedvezményes jegyek, a 
gyermek és nyugdíjas belépők ettől alacsonyabb áron vásárolhatóak meg, a 
nyugdíjas 2 100 Ft, a gyermek jegy pedig 3-18 éves korig 2 000 Ft. A mezőkövesdi 
állandó lakosok belépője 1 000 Ft, az önkormányzat által támogatott mezőköves-
di jegyeket munkanapokon 330 Ft-ért lehet felhasználni, emellett megtartottuk a 
szállásadó jegyet is és a délutános belépők 15 órától munkanapokon is kedvező 
árban vannak. A részletes árlista a zsory-furdo.hu oldalon olvasható.

– Jelentős kedvezményekkel várják a látogatókat, amely a csúszda-
parkot és az uszodát is érinti. Erről mit lehet tudni?

– Egy központi kampány indult a fürdők és az attrakciók újranyitásával 
kapcsolatban, amelyhez mi is csatlakoztunk. Úgy gondoltuk, hogy a csúszdapar-
kot 1 000 Ft-os akciós árban határozzuk meg, ami azt jelenti, hogy 1 000 Ft-ért 
egész nap korlátlanul lehet használni az 5 csúszdát. Ezt természetesen azok 
a vendégek vehetik igénybe, akik a szabályoknak, azaz a minimum 120 cm-es 
vállmagasságnak megfelelnek. Az uszodát illetően az a döntés született, hogy 
mivel a fedett élményfürdőt még nem nyitottuk meg, ezért az uszodát beletettük 
az alapárba, így az alap belépőjegy áráért lehet használni. Természetesen azok, 
akik csak az uszodát szeretnék igénybe venni, reggel 6 és 9 óra között úszójegy-
gyel, illetve úszóbérlettel használhatják, a szauna egyenlőre itt nem üzemel.

– Július elejétől meghosszabbított nyitvatartással, 9 és 20 óra között 
várják a látogatókat, ugyanakkor egyes részlegek nyitvatartása ettől 
eltérő. Mely részlegeket érinti?

– Az előző évek tapasztalatai alapján határoztuk meg az egyes részlegek 
nyitvatartását. A fedett gyógymedence és az uszoda 9-től 18 óráig, a csúszda-
park pedig 10 órától 19 óráig van nyitva.

– Július 6-tól a gyógyászati kezeléseket is igénybe lehet venni. 
Milyen szolgáltatásokat tudnak kínálni az idelátogatóknak a fürdési 
lehetőségen felül?

– A gyógyászati szolgáltatások újraindulását nagyon várták már a kórház 
betegei és azok a járóbetegek, akik szerették volna folytatni a gyógykeze-
léseket. Minden kezelésünket újra tudtuk indítani, így a gyógymedencés 
kezelések, az orvosi gyógymasszázs, a tangentor, a súlyfürdő mellett az 
iszapkezeléseket is igénybe lehet venni munkanapokon.

– Milyen szabályok vannak érvényben a fürdő területén? Megszűntek 
a korlátozások?

– Az újranyitással kapcsolatban a Nemzeti Népegészségügyi Központ min-
den fürdő részére kiadta az irányelveket, a szakhatóság a fürdők működését 
fokozottan figyelemmel kíséri. Nálunk eddig kétszer tartottak ellenőrzést és 
örömmel mondhatom, hogy mindent rendben találtak. A szabályok továbbra is 
érvényben vannak, tehát a fedett épületekben kötelező a maszk használata, a 
pénztárakat plexi üveggel láttuk el és kézfertőtlenítő pontokat alakítottunk ki. 
Munkatársainknak szintén kötelező a maszk viselése és bizonyos esetekben a 
védőkesztyű használata, valamint kiemelt hangsúlyt fektetünk pl. a korlátok, 
a mosdók, a játszóterek takarítására, emellett a medencék fertőtlenítését is 
fokozott erővel végezzük. A létszámkorlátot kivették a rendelkezésből, de itt is 
érvényes az a szabály, hogy a családtagokat leszámítva tartani kell egymástól 
a 1,5 méteres távolságot. 

– Ezen kívül mire hívná fel a fürdőzők figyelmét?
– Nyilván a jelenlegi helyzetben mindenki elgondolkodik azon, hogy elin-

duljon-e nyaralni a családjával. Azt elmondhatom, hogy a fürdő részéről min-
den olyan óvintézkedést megtettünk, ami a vendégek biztonságát szolgálja. 
Azt is örömmel tapasztaljuk, hogy a vendégek döntő többsége együttműködő 
és szabálykövető, fokozottan figyelniük kell a kézfertőtlenítésre és távolság-
tartásra, de ha ezeket betartják akkor nem lehet baj. 

– A térségben, régióban található fürdőkről mit lehet tudni? Teljes kapaci-
tással üzemelnek?

– Ez változó, de általában teljes kapacitással működnek, ugyanakkor 
fürdőnként eltér, hogy ki milyen medencék feltöltését, működtetését tartotta 
jónak. Ezzel kapcsolatban a Nemzeti Népegészségügyi Központtól olyan 
anyagokat juttatott el részünkre, melyben felhívták arra a figyelmünket, hogy 
milyen veszélyei lehetnek a fedett részek üzemeltetésének. Úgy tudom, hogy 
a fürdők egyéni kockázat alapján üzemeltetik a létesítményeket.

Nyári pezsgés a Zsóryban

Többféle szolgáltatással és kedvezményekkel is várják a látogatókat
a Zsóry Gyógy– és Strandfürdőben. A veszélyhelyzet megszüntetését

követően szinte minden medence üzemel, a jelenlegi helyzettel kapcsolatban
Vámos Zoltán fürdővezetőt kérdeztük.

Bódi K.
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Jubilál a búzagyűjtés 

Az aratás nem fejeződött be teljesen, így a felajánlások annak végeztével érkez-
nek be. A gazdák a betakarítás végén, a bálahordás, a tarlóhántás kellős közepén 
tartanak, ezek végeztével számítanak az adományok nagyobb mennyiségben 
történő leadására. A beszállítások megkezdődtek, néhány termelő már adott le 
búzát a gyűjtőpontokon több mint 12 tonnányi mennyiségben, amely a remények 
szerint előrevetíti az idei év sikerét – tudtuk meg Tarr Zoltántól, a Nemzeti Ag-
rárgazdasági Kamara megyei igazgatójától, aki arról is tájékoztatott, a térség ado-
mányait a korábbi éveknek megfelelően Hajdú László gazdaköri elnök telephe-
lyén, a Mezőkövesd, Elvira út 28. szám alatt adhatják le, lehetőség szerint a keddi 
és csütörtöki napokon. A búzagyűjtés lezárását követően a Goodmills Magyaror-
szág Kft. tiszapalkonyai malmába kerül az összegyűjtött búza, megőrlésre. Ahogy 
minden évben, idén is Lezák Zoltán nagybarcai sütőüzemében készül majd el az 
ünnepi kenyér, amelyet a már szokásos módon juttatnak el a térség településeire 
is. A kialakult járványügyi helyzet miatt idén elmarad az összeöntési ünnepség 
megyénkben, a központilag szervezett és immár hagyományos eseményt viszont 
megtartják Szarvason, július 31-én. A lisztet szeptember 25-én osztják szét jelképe-
sen a megyei Adományozó Ünnepség keretében a bodrogközi Karcsa községben. 

KEZDEMÉNYEZÉS A program a Magyarok Kenyere Alapítvány égisze alatt, a 
Magyar Gazdakörök és Gazdaszövetkezetek Szövetsége (MAGOSZ) és a Nemzeti 
Agrárgazdasági Kamara (NAK) gondozásában valósul meg. 2011-ben indult a kez-
deményezés, amelyet a 2013-as megalakulásakor bekapcsolódó kamara vitt igazán 
sikerre. A programot 2018-ban Magyar Örökség Díjjal tüntették ki „példaértékű 
nemzetegyesítő szolgálatáért”. Az indulásnál tíz tonna adomány gyűlt össze, ez 
a mennyiség évről évre nőtt, így egyre több helyre jutott a felajánlásból. Tarr 
Zoltántól azt is megtudtuk, a programba bekerült civil és egyházi szervezetek egy 
része minden évben részesül az adományból, mint például a Magyar Református 
Szeretetszolgálat vagy a Szepsi Római Katolikus Esperesség, de igyekeznek min-
dig új szervezeteket, alapítványokat is bevonni a programba. 

Idén 10 éves a Magyarok Kenyere – 15 millió búzaszem program
adománygyűjtése, amely kezdeményezéshez csatlakozni kívánó gazdák 

augusztus 20-ig ajánlhatnak fel gabonát. 

D. A.

Mezőkövesd és környékéről tavaly 81 gazda csatlakozott a programhoz és
mintegy 7 tonna gabona gyűlt össze, megyénkben pedig több mint 31 tonna búzát 

gyűjtött közel 300 gazdálkodó (Forrás: Tarr Zoltán)
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VÁROSHÁZA

Elindult
a kerékpárút
építése

Megkezdődött a Mezőkövesd-Bogács-Cserépfalu-
Bükkzsérc településeket összekötő kerékpárút kialakí-
tása. A beruházás a közösségi közlekedés fejlesztését 

célzó, 1,7 milliárdos TOP-pályázat egyik elemeként valósul 
meg, a projekt kapcsán sajtónyilvános munkaterület-

átadó eseményt tartottak.

A július 23-ai terület-átadó rendezvényen elsőként köszöntötték Tállai And-
rás, miniszterhelyettes, térségünk országgyűlési képviselőjét, dr. Fekete Zoltánt, 
városunk polgármesterét, Csendesné Farkas Editet, Bogács polgármesterét, 
Vasas Csabát, Bükkzsérc polgármesterét, valamint a projekt választott kivitele-
zőjét, a Szilvási Építő Kft. képviseletében ifj. Szilvási András ügyvezetőt, illetve 
az Innober-Wave Kft. képviseletében Pesti Gyula ügyvezető, műszaki ellenőrt is.

PÁLYÁZAT A Hoór-völgye Víztározónál megtartott eseményen dr. Fekete 
Zoltán polgármester beszédében összefoglalta a projekt részleteit. A biciklis 
útvonal a „Mezőkövesd – Bükkzsérc kerékpárút kialakítása és a Mezőkövesdi 
közösségi közlekedés fejlesztése” című, TOP-3.1.1 számú pályázat keretében 
épül meg. Városunk önkormányzata mint konzorciumvezető 2016-ban 
nyújtotta be a pályázatot, amely 1.708.370.181 forint támogatásban részesült, 
ebből bruttó 838.578.181 forint a kerékpárút építésére eső rész. A támogatási 
szerződés 2017-ben lépett hatályba. A projekt több elemből áll, egyrészt a 
kerékpáros közlekedés infrastruktúrájának fejlesztése történik a térségi je-
lentőségű biciklis útvonal megépítésével. Másrészt városunk közösségi köz-
lekedési infrastruktúrájának fejlesztése valósul meg az autóbusz-pályaudvar 
áthelyezésével a vasútállomás mellé, valamint a Széchenyi utca-Mátyás 
király út kereszteződésében épült körforgalmi csomópont kialakításával. A 
városvezető beszédében egyebek mellett elmondta, 2019 nyarán többlet-
támogatási kérelmet nyújtottak be a projekt megvalósításához, amelynek 
pozitív elbírálását ezúton is megköszönte a Magyar Kormánynak. – A projekt 
bruttó 394.896.620 forint többlettámogatást kapott, amellyel a kerékpárút 
építése megvalósíthatóvá vált. A támogatás maximális kihasználása mellett 
a négy önkormányzatnak még összesen bruttó 66 millió forint saját forrást is 
biztosítani kell, amelyet vállaltunk. Így összesen bruttó 1.299.514.448 forintból 
épül meg a kerékpárút. 20.627 méternyi kerékpárforgalmi létesítmény kivi-
telezési munkálatai kezdődnek meg, amely 14 km-en teljesen új kerékpárút 
építésével, 6.62 km-es szakaszon pedig felfestéssel fog megvalósulni. A 

kivitelezési időszak 12 hónap, de bízunk benne, hogy hamarabb is elkészül-
het a beruházás – összegezte dr. Fekete Zoltán, aki köszönetet mondott 
mindazoknak, akik részt vettek a projekt előkészítésében, valamint a Magyar 
Kormánynak a támogatásért, illetve Tállai Andrásnak, hogy ebben a nehéz 
időszakban is szívén viselte a projekt sorsát és a többlettámogatásnak 
köszönhetően még idén elkezdődhet a munka.

FEJLŐDÉS Tállai András miniszterhelyettes, térségünk országgyűlési 
képviselője beszédében egyebek mellett elmondta, történelmi jelentő-
ségű beruházás indul, hiszen Dél-Borsodban ilyen hosszú, településeket 
összekötő kerékpárút még nem épült.

– Azt gondolom, a négy települést összekötő kerékpárút az idegenforgalom 
szempontjából óriási jelentőségű. Egyre inkább szeretjük aktívan eltölteni a 
szabadidőnket, igyekszünk minél többet mozogni és ehhez az egyik legjobb 
választás a biciklizés. Ez a kerékpárút egy olyan biztonságos sportolási és 
kikapcsolódási lehetőséget nyújt majd az itt élőknek, illetve az idelátogató 
turistáknak, amely mindenképp növelni fogja a turizmus minőségét Dél-
Borsodban – mondta el Tállai András, aki arról is beszélt, az Eger-Miskolc 
közötti kerékpárút kiépítése is tervezés alatt van. – Remélem, nemsokára az a 
beruházás is hasonló szakaszba juthat, illetve megvalósulhat. A fejlesztés nem 
csak a két megyei jogú városnak lesz nagy jelentőségű, hanem az itt élőknek 
is, hiszen ezen a területen fog keresztül menni és keresztezni fogja a most 
épülő kerékpárutat is. Ha pedig még előbbre tekintünk, azt gondolom, előbb-
utóbb a tiszai vonalon is számításba kell venni egy hasonló beruházást, illetve 
kerékpárút építését – foglalta össze térségünk országgyűlési képviselője.

A beszédek után dr. Fekete Zoltán polgármester átadta ifj. Szilvási 
András, a Szilvási Építő Kft. ügyvezetője részére a kivitelezői szerződést, 
majd a program területbejárással fejeződött be. D. Anett

Dr. Fekete Zoltán Tállai András
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KULTÚRA

Évértékelés és idei tervek 
A 2019-es évi tevékenységükről, a járványhelyzet okozta problémák megoldási lehetőségeiről

is szó volt a Matyó Népművészeti Egyesület idei éves beszámoló közgyűlésén.

A július 18-án megtartott rendezvényen 
az egyesület elmúlt éves munkájáról szóló 
beszámoló volt az első napirendi pont. Berecz 
Lászlóné, az egyesület elnöke elmondta, 2019 
az egyik legsikeresebb év volt számukra. 

– Több mint 50 millió forinttal gazdálkodott 
szervezetünk, számos mezőkövesdi, illetve 
más településen, sőt külföldön megtartott 
programnak is örülhettünk és egy kiegyensú-
lyozott gazdálkodásról beszélhetünk. Azt gon-
dolom, hogy a megvalósítást az elvártak szerint 
végeztük és sajnos azt kellett mondanom a 
közgyűlésnek, hogy 2019 az utolsó sikeres 
évünk volt, legalábbis ami a 2020. év kezdetét 
jelenti. Tavaly egy olyan folklórfesztivált 
tudtunk megvalósítani, amely azt gondolom, 
hogy párját ritkítja, hiszen a Hadasban indult 
felújítási munkák miatt a Kavicsos-tó körüli te-
rületeket tudtuk kihasználni, amely nagyszerű 
helyszínnek bizonyult. Ugyan a költségeink 
megnövekedtek, hiszen az az infrastruktúrát 
ki kellett építeni, de szerencsére voltak olyan 
forrásaink, amelyekből ezt biztosítani tudtuk – 
foglalta össze Berecz Lászlóné.

KEZDEMÉNYEZÉS Az egyesület elnöke 
kifejezte aggodalmát a járványügyi helyzet 
okozta negatív következmények miatt, 

amelyek súlyosan érintették a szervezet 
működését. Az egyik napirendi pont a 
„Matyó népművészet megmentéséért” nevű 
program megtárgyalása volt, egy olyan 
kezdeményezésé, amellyel ezt az időszakot 
igyekeznek áthidalni. 

– Elkezdtünk kidolgozni egy programot e 
tevékenység, a szakemberek megmentésére. 
Szeretnénk megszólítani a lakosságot, azo-
kat az embereket, akik úgy gondolják, hogy 
a matyó örökség ne csak múzeumi tárgy-
ként legyen jelen. Aki segíteni akar, akár 500 
forinttal vagy ezerrel, akár százezerrel, az 
tegye ezt meg, és támogassa a tevékenysé-
günket – mondta el az egyesület elnöke. 

TERVEK Berecz Lászlóné arról is beszélt, az 
elmúlt év sikere tette azt is lehetővé, hogy 
vannak olyan tartalékaik, amelyek 2019-es 
eredmények és már nyertes projekteket 
tudtak áthozni erre az évre. – Ragyogóan 
sikerült például a Százrózsás Hímzőpályázat 
megnyitó ünnepsége. Ez az év még három 
nagy eseménnyel folytatódik, az egyik az 
Országos Népművészeti Kiállítás regionális 
programja, amely a Hagyományok Háza 
által finanszírozott és ötévente megtartott 
rendezvény. Augusztus végén szeretnénk 

kiállítást nyitni a Közösségi Házban gya-
korlatilag Borsod, Heves, Nógrád megye és 
Felvidék legjelesebb alkotóinak elmúlt öt 
évben készült legszínvonalasabb alkotá-
saiból. Augusztus végén rendezünk egy 
minifesztivált a Hadasban, ez a program 
Matyóföldi Folkhétvége néven fut majd. A 
Népi Művészetek Háza udvarán, illetve a 
kézműves házak udvarán egy-egy foglalko-
zást, gyermekjátszót, kisebb dalos csoportok 
bemutatóját tervezzük. A Hadasban levő 
üres telken felállított színpadon műsor is 
lesz, természetesen odafigyelünk arra, hogy 
ne lépjük túl az 500 főt, ennél fogva lesz egy 
minimális értékű belépőjegy is. Augusztus 
28-án a Kerekes Band ad koncertet, augusz-
tus 29-én a Bekecs Táncegyüttes és a Matyó 
Táncegyüttes közös programja lesz látható, 
augusztus 30-án pedig kiegészülnek a helyi 
csoportjaink a tardi, szentistváni hagyo-
mányőrzőkkel és még jó néhány magyar 
együttessel. Ezenkívül ősszel egy országos 
örökségvédelmi konferenciát is tartunk, 
ami ugyan szakmai jellegű, de szó lesz 
mindenről, ami a matyó örökségvédelemmel 
kapcsolatos, nem zárt a konferencia, bárki 
látogathatja az előadásokat – összegezte az 
idei év terveit Berecz Lászlóné. 

Együtt,
szabadtéren 

Mezőkövesd Város Fúvószenekara,
a Twister és a Gyémánt mazsorett csoportok

adtak műsort július 5-én. 

A programot a Magyar Fúvószenei és 
Mazsorett Szövetség Újra miénk a tér! című 
országos rendezvénysorozatához csatlakoz-
va rendezték meg városunkban. A felhívás-
hoz bekapcsolódó csoportok, zenekarok 
egy időben léptek a közönség elé az általuk 
választott szabadtéri helyszínen, a mező-

kövesdieket a Közösségi Ház előtti téren 
láthattuk-hallhattuk. A mazsorettcsapatok 
tagjai – a Twister Majorette Csoport és a 
9–12 éves lányokból álló Gyémánt – bo-
tos, pomponos és zászlós koreográfiákat 
mutattak be, a zenekartól hallhattuk például 
a Szamosmenti indulót, a Fireballt, valamint 

D. A.

D. A.

önállóan is eljátszottak egy zeneművet, 
a program a Samba for band című dallal, 
illetve műsorszámmal zárult. A rendezvény 
keretében köszönetet mondtak a felkészítők-
nek a program létrejöttéért, Reich Lászlóné, 
a mazsorett csoportok vezetőjének és Panyi 
Zoltán, a zenekar karmesterének. 

A twisteres lányok ezúttal is kitettek magukért
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A társaság a 2019-2020-as gazdasági 
évben 2309 hektáron termesztett őszi 
búzát. Az őszi és téli kedvező, enyhe 
időjárás után, február 22-étől egészen 
Medárdig, azaz június elejéig száraz-
ság volt, ez pedig rendkívüli módon 
igénybe vette a növényeket és ez a 
betakarítási eredményeket is megha-
tározta, mondta Képes Vince Ferenc.

Kiemelte, a repceterület nagysága 
jelentős volt, ugyanis mintegy 2265 
hektáron vetettek a növényből, 
viszont tavaszi árpát idén nem ül-
tettek és ez jó döntésnek bizonyult, 
ugyanis a kedvezőtlen időjárás 
miatt minden bizonnyal veszteséges 
lett volna a cég számára. A repce 
mennyisége várhatóan hektáron-
ként 3 tonna lesz, tette hozzá.

ÖT ÉS FÉL TONNA A búza 
aratása június 30-án kezdődött 
és július végére fejeződött be, az 
átlagtermés 5 és fél tonna körül 
alakult, ami a tervezettől elmaradt. 
Az aratást idén összesen 10 kom-
bájnnal végezték, ezek közül négy 
volt a saját gépek száma.

– A búza minősége megfelelő, 
de nem nevezhető kiemelkedőnek, 
jó malmi minőségű búza termett 
ebben az évben. Igaz, hogy a 
tervektől elmaradt a mennyiség, de 
úgy gondolom, hogy az ára részben 
tudja kompenzálni a kieső meny-
nyiséget – mondta Képes Vince 
Ferenc, aki hozzátette, hogy helyi-
leg és országosan is van elegendő 

étkezési, valamint takarmánybúza 
és országosan nézve exportra is 
jelentős mennyiség fog jutni. Ki-
emelte, ami a Zrt.-t illeti, a külföldi 
piacokra történő kilépés még várat 
magára az iparvágány felújítása 
miatt, addig kereskedőkön ke-
resztül forgalmazzák a terményt. 
Hangsúlyozta, az elmondható, 
hogy a búza mennyiségének 2/3 
része hazai piacokra kerül, a 
fennmaradó részt pedig külföldön 
értékesítik a kereskedők.

FELVÁSÁRLÁS A cég 2018-ban 
megalapította a Matyó Agrárke-
reskedő Kft.-t, hogy a környékbeli 
gazdáktól kedvező áron fel tudják 
vásárolni a terményt.

– Nagyon jók a tavalyi tapasz-
talataink, hiszen már 2019-ben is 
jelentős mennyiségű búzát tudtunk 
felvásárolni. Ezt a tevékenységet az 
idei évben is folytatjuk, de jelentős 
árversenybe nem megyünk bele más 
felvásárlókkal, úgy gondolom, hogy 
a mi áraink megfelelőek. Mi idén 
hozzávetőleg 150-200 millió Ft érték-
ben tervezünk terményt vásárolni, 
véleményem szerint ezt teljesíteni is 
tudjuk – emelte ki a vezérigazgató.

A betakarítással párhuzamosan 
már a következő évi remélt jó ter-
mést igyekeztek elősegíteni, ennek 
érdekében, a tápanyag utánpótlását 
a műtrágya kiszórásával kezdték, va-
lamint az ökológiai zöldítés vetését 
végezték el a cég szakemberei.

– Ami a többi növényt illeti, 
kukoricát ebben az évben nem 
vetettünk, úgy gondolom, hogy jól 
döntöttünk, ugyanis más gazdál-
kodókat látva nagyon heterogén 
lett volna a növény kelése. Ezzel 
szemben napraforgót összesen 108 
hektáron vetettünk, azonban úgy 
látom, hogy ez az arány kevés, így 
nagy valószínűséggel a következő 
évben növelni fogjuk a napraforgó 
vetési területét – mondta a cégve-
zető, aki hozzátette, hogy idén jelen 
állás szerint jó termés várható.

FEJLESZTÉS A cég jelentős 
logisztikai, illetve infrastrukturális 
fejlesztés megvalósítását tervezi. 
Ezek között szerepel egy síktározó 
építése, valamint a vasúti ipar-
vágány helyreállítása és üzembe 
helyezése. Képes Vince Ferenc 
elmondta, hogy mind a két terve-
zett fejlesztés esetében elkészültek 
a kiviteli és üzembe helyezési 
tervek. A beruházásokat szeretnék 
tovább bővíteni, ugyanis a tervek 
között szerepel az öntözőrendszer 
fejlesztése is, ami szintén jelentős 
beruházás lesz. Hozzátette, mind-
három esetben élni szeretnének a 
pályázati lehetőségekkel. Elmondta 
továbbá, hogy a cég igyekszik a 
vetőmagtermesztést erősíteni a ga-
bona és egyéb növényeket illetően 
is, ugyanis ez az étkezési búzától 
magasabb árbevételt és értékesítési 
biztonságot jelent.

Közepes mennyiségű, de megfelelő minőségű búza
termett ebben az esztendőben, tudtuk meg Képes Vince Ferenctől,

a Matyó Agrártermelő Zrt. vezérigazgatójától.

B. Krisztián

Újabb fejlesztések

Képes Vince Ferenc
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Megújult a kácsi 
könyvtár

A települési könyvtárnak otthont adó épület felújítása
a II. Rákóczi Ferenc Megyei és Városi Könyvtár, valamint a helyi önkormányzat 

támogatásának köszönhetően valósulhatott meg.

A könyvtár helyiségeiben gyermek és felnőtt 
részleg, valamint egy modern olvasóterem 
várja a látogatókat. A település önkormány-
zata az épület festését valósította meg, míg a 
megyei könyvtár jóvoltából új padlót, bútorokat, 
polcokat, lámpákat, villamos rendszert kapott 
az intézmény. Az épület azonban még további 
korszerűsítésre vár, amelyet pályázati pénzből a 
későbbiekben valósít meg a helyi önkormányzat. 

Az átadó ünnepségen Tállai András parla-
menti államtitkár, miniszterhelyettes a térség 
országgyűlési képviselője úgy fogalmazott: a 
kistelepülés életében fontos szerepet játszik 
ez a mostani fejlesztés, hiszen kultúrház, 
közösségi tér tartalommal történő megtöltése az 

önkormányzat lényeges feladata. A könyvtárak 
részben elkerültek az iskoláktól, Kács esetében 
ez szerencse, hiszen már nem csak iskola, 
hanem könyvtár sem lenne – mutatott rá az 
intézmény jelentőségére a politikus. 

Gácsi Jánosné, Kács polgármestere kiemelte: 
bár az internet is megnyitotta a kapukat a 
művelődés előtt, azért mindenkinek hiányzott 
a könyvek, újságok illata. A könyvtárnak más 
szerepe is van a kis falvak életében, hiszen 
ezen a helyen az emberek társaságban tudnak 
lenni, beszélgethetnek, filmet nézhetnek és 
együtt készülhetnek elő a közös ünnepekre. Ez a 
könyvtár a közösségi élet utolsó bástyája, mind-
ezért köszönet jár a II. Rákóczi Ferenc Megyei 

és Városi Könyvtár munkatársaknak, hogy az 
otthonos közösségi tér létrejöttét megteremtet-
ték – emelte ki beszédében a polgármester.

Dr. Prokai Margit, a II. Rákóczi Ferenc Megyei 
és Városi Könyvtár igazgatója elmondta, hogy 
a megyében 328 településen vannak jelen, 
s eddig több mint hetven kis könyvtár újult 
meg az állami támogatásnak köszönhetően. 
Az intézményvezető nem érkezett üres kézzel, 
hiszen egy kis ajándékként Szekeres Erzsébet 
grafikus egy eredeti meseillusztrációját adta át a 
könyvtár részére, mely a gyermekkönyvtári részt 
díszíti. Az ünnepi alkalmat a helyi közösség, 
valamint a Kiss Kata Zenekar műsora tette még 
emlékezetesebbé. Brézai Zoltán 

Egykori színházunkat
mutatja be 

Városunk hajdani kőszínházának történetét eleveníti fel a mezőkövesdi
Juhász Ferenc, aki a Színház Egerben (1884-től napjainkig) ... és azon túl című

blogján teszi közzé a hétrészes sorozatot.

Az elfeledett teátrum – a Magyarországon 
egyedülálló mezőkövesdi kőszínház igaz története 
című sorozat első darabja a közelmúltban került 
fel a blogra, a Prológus részben arról is olvasha-
tunk, hogyan vetődött fel a történet megírásának 
gondolata, illetve az alapítás előzményeit is meg-
ismerhetjük. Kéthetente jelennek meg a részek, a 
blogon már megtalálható fejezetekben a színház 
építéséről, annak körülményeiről, az ünnepélyes 
megnyitóról, illetve visszhangjáról, az épületről, 
valamint az előadásokról olvashatunk. A sorozat 
következő részében szintén az előadásokról lesz 
szó, illetve zárásként arról ír, hogyan ért véget a 
színház története. Juhász Ferenctől megtudtuk, 
két hónappal ezelőtt kezdett el foglalkozni a 
témával, amikor a kezébe került egy 1929-es 

Mezőkövesd-térkép, rajta a színház épületével. 
Digitálisan elérhető megyei, illetve hevesi és 
országos lapokban megjelent információk alapján 
írta meg a sorozatot saját gondolataival kiegé-
szítve. A szerző fontosnak érezte, hogy megírja 
a sorozatot, hiszen teljesen egyedülálló, hogy 
egy kis községben egy amatőr társulat számára 
színházat építsenek. Két országos színházi portál 
is átvette a sorozatot, amely a szinhaz.online és a 
szinhaz.org oldalakon is olvasható.

BLOG Juhász Ferenc születése óta Mező-
kövesden él, a – mai nevén – Szent Imre 
Tagiskola nyugalmazott magyar-angol szakos 
pedagógusa. A '90-es évek elején alakított 
ki szoros kapcsolatot az egri Gárdonyi Géza 

Színház társulatával, direktorával, folyamatosan 
meghívottként vesz részt azóta is évadnyitó 
és -záró társulati üléseken, valamint az Örökös 
Néző címet is megkapta a színháztól. A '90-es 
években a Heves Megyei Napban is publikált, 
kritikákat, riportokat írt, különböző megyei 
lapokban is jelentek meg írásai. 2010 óta 
vezeti blogját, ahol változó időközönként, de 
általában hetente legalább egy bejegyzést 
közzétesz többféle témában, olvashatunk 
például riportokat, színházi beszélgetéseket, 
kritikákat is, illetve írt a 2017-es A vád tanúja 
című mezőkövesdi előadásról is, amely kritika 
akkor lapunkban is megjelent. A blog a https://
gardonyiszinhazblog.gportal.hu/ internetes 
oldalon követhető. Dori Anett

Ünnepélyes átadás: Tállai András, Gácsi Jánosné 
és dr. Prokai Margit
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A gyógyszertárak nyitvatartása:

Hétköznap

Forrás 730 – 1900

Glória 800 – 1200, 1400 – 1800

Szent László 800 – 1630  (péntek: 800 – 1400)

Üdvözítő 800 – 1630

PatikaPlus 800 – 2000

Szombat

Forrás 800–1200

Glória zárva

Szent László
Ügyeletes héten: 800–1300

Üdvözítő

PatikaPlus 800 – 2000

Vasárnap
PatikaPlus 800 – 1800

Forrás, Glória, Szent László, 
Üdvözítő zárva

Ünnepnap Minden gyógyszertár ZÁRVA, 
csak ügyeleti-készenléti szolgálat!

augusztus 2–8-ig
FORRÁS Gyógyszertár
(Mátyás király u. 75.)

augusztus 9–15-ig
SZENT LÁSZLÓ Gyógyszertár

(Mátyás király u. 108.)

augusztus 16–22-ig
ÜDVÖZÍTŐ Gyógyszertár

(Szent László tér 2.)

Gyógyszertárak
ügyeleti-készenléti rendje 

Szombatonként 8–13 óráig

augusztus 8.
Dr. Roszkos László
 (Gróf Zichy J. u. 10/a)

augusztus 15.
Dr. Jacsó Viktor

(Kossuth u. 1.)

augusztus 22.
Dr. Heéger László

(Bajcsy-Zsilinszky u. 2.)

A változtatás jogát fenntartják!

Fogászati
ügyelet 

SZENT LÁSZLÓ EGYHÁZKÖZSÉG
Elérhetőség: 49/313-225 
Facebook: Mezőkövesdi Szent László Plébánia
www.szentlaszlo-mezokovesd.hu
Szentmisék: Hétfőtől csütörtökig: 7 óra
Pénteken és szombaton: 7 óra, 19 óra 
Vasárnap: 7, 9, 11 és 19 óra
Minden első pénteken 11 óra: Szentmise
a Mátyás király úti Idősek Otthonában
Minden első pénteken 10 óra: Szentmise
a Bogácsi úti Idősek Otthonában
Minden hónap harmadik pénteken: Az 
Effata Karizmatikus Közösség az esti mise 
után szentségimádást tart

JÉZUS SZÍVE EGYHÁZKÖZSÉG
Elérhetőség: 49/500-501
Szentmisék: Hétköznap: 7 óra, 18 óra
Vasárnap: 7 óra, 9 óra, 18 óra
Minden hónap 13-án 12 óra: Engesztelő szentmise
Minden hónap második és negyedik 
csütörtökön, 15 óra 30: Szentmise a 
Reumakórházban 

REFORMÁTUS EGYHÁZKÖZSÉG
Elérhetőség: 49/339-018
Vasárnaponként 11 óra: Istentisztelet
További információk a www.refegervolgy.
com/mezokovesd oldalon. 

EGRI GÖRÖGKATOLIKUS 
SZERVEZŐLELKÉSZSÉG
Elérhetőség: 06-30/296-8844
A hétköznapi ünnepek időpontjai
és további információk
a www.egriparochia.hu oldalon
Szent Liturgia a mezőkövesdi 
görögkatolikus templomban (Szőlő u. 27.): 
minden vasárnap 17 órakor

Harangszó

Az alábbi telefonszámok
Miskolcon, egy központi disz-

pécser-központban csörögnek, 
ezért arra kérnek mindenkit, hogy 

telefonhívásukat azzal kezdjék, 
honnan, milyen településről 

telefonálnak. 

Közérdekű
telefonszámok 

Mentők: 104
Tűzoltóság: 105
Rendőrség: 107

Orvosi ügyelet: 06-46/477-104
Általános segélyhívó: 112

Városunkban július 6. és 19. között 
15 házasságkötésre került sor és 

10 halálesetet anyakönyveztek. Az alábbi-
ak járultak hozzá a nevek közléséhez.

Házasságkötés:
Varga Márk – Vincze Gizella

Fekete Tamás – Lázár Dorottya
Nyitrai Patrik – Szilágyi Anett

Molnár Gergő György – Farkas Cintia Alexandra
Simonyi Richárd – Verebi Laura Enikő

Dankó Zoltán – Sipeki Anett
Radványi Mátyás – Salamon Szilvia

Fenyvesi Attila – Zelei Judit
Patvaros László – Rázsonyi Erzsébet

Földi Ábel – Ruszkai Enikő
Popeszkó Richárd – Tóth Judit

Anyakönyvi
hírek 

Stopper
AUGUSZTUS 21. PÉNTEK
16.30-TÓL
Mezőkövesd Zsóry FC – ZTE FC NB I-es 
férfi labdarúgó-mérkőzés
a Városi Stadionban

A Miskolci Szakképzési Centrum 

pályázatot hirdet a Mezőkövesdi 

Szent László Gimnázium

és Közgazdasági Technikum

büfé helyiségének bérbe vételére.

A pályázat benyújtásának

határideje:

2020. augusztus 12. 12.00 óra

A részletes feltételek

a www.miskolci-szc.hu

oldalon olvashatóak.

Pályázati felhívás 

Fiz
et

et
t h

ird
et

és
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ÁRVERÉSI HIRDETMÉNY

      
Ssz. Városrész Az ingatlan címe Hrsz. Megneve-

zés
Terület

(m2)
Területfelhasználás
(tájékoztató adat)

Induló licitár (Ft)
Árverés idő-

pontjaNettó induló 
licitár

Áfa 
összege

Bruttó 
induló 
licitár

1. Mezőkövesd Mezőkövesd,
Wass Albert u. 6. 7313 ingatlan 689 LKE 2.1 4.231.654 1.142.546 5.374.200 2020. augusztus 27.

csütörtök 15.00 óra

2. Mezőkövesd Mezőkövesd, 
Reményik Sándor u. 7. 7335 ingatlan 724 LKE 2.1 4.446.615 1.200.585 5.647.200 2020. augusztus 27.

csütörtök 15.30 óra

3. Mezőkövesd Mezőkövesd, 
Reményik Sándor u. 13. 7342 ingatlan 716 LKE 2.1 4.397.480 1.187.312 5.584.800 2020. augusztus 27.

csütörtök 16.00 óra

4. Mezőkövesd Mezőkövesd, 
Reményik Sándor u. 15. 7343 ingatlan 706 LKE 2.1 4.336.063 1.170.737 5.506.800 2020. augusztus 27.

csütörtök 16.30 óra

Az adásvételi szerződést a vevőnek az 1-4. sorszámú ingatlanok esetében az 
árverést követő 8 napon belül aláírva meg kell küldenie Mezőkövesd város 
Önkormányzata vagyongazdálkodási referense részére, és az árverésen kiala-
kult vételárat – az induló licitár a bruttó összeg 10%-ának megfelelő összegű 
letéti díj beszámításával – az árverést követő 8 napon belül meg kell fizetnie 
az Önkormányzat számára.
Amennyiben a vevő a szerződés benyújtására, vagy a vételár megfizetésére vonat-
kozó határidőt elmulasztja, a letéti díj bánatpénzként az Önkormányzatot illeti meg.
Az Önkormányzat a vételár teljes kiegyenlítéséig kiköti a tulajdonjog fenn-
tartását és teljes vételár meg nem fizetése esetén a megtartása mellett az 
elállási jogot. Az adásvételi szerződés elkészítésének ügyvédi költsége, a tu-
lajdonjog-változás ingatlan-nyilvántartásban történő átvezetésének költségei 
a Vevőt terhelik.
Az ingatlanok közművesítettek. A közművesítéssel kapcsolatban további 
tájékoztatás a közműszolgáltatóktól kérhető.
A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 14. § (2) bekezdésében 
foglaltak értelmében a helyi önkormányzat tulajdonában lévő, az 5 millió Ft-ot 
meghaladó értékű ingatlan értékesítése esetén a Magyar Államot minden más 
jogosultat megelőző elővásárlási jog illeti meg. Az árverés eredményeként 
megkötött adásvételi szerződések hatályba lépésének feltétele az elővásárlási 
jog gyakorlójának nemleges nyilatkozata, vagy a 35 napos nyilatkozattételi 
határidő eredménytelen letelte.

Az árverés helye:
Mezőkövesd, Mátyás király út 114. 1. emeleti nagytanácskozó terem

Az árverésen való részvétel szabályai:

1. Árverezni kizárólag természetes személyeknek lehet személyesen vagy 
meghatalmazott útján. A meghatalmazást közjegyző által készített közokiratba 
vagy ügyvéd által ellenjegyzett teljes bizonyító erejű magánokiratba kell 
foglalni, meghatalmazottként ügyvéd is eljárhat.

2. Az árverésen az vehet részt, aki az induló ár bruttó 10%-át letéti díjként az 
Önkormányzat számlájára – legkésőbb az adott árverés időpontját megelőző 
nap 12:00 óráig – befizeti és a befizetés tényét az árverésen igazolja. Egy 
személy több telekre is licitálhat, de csak egy telket vásárolhat meg.

3. Az árverési tárgyalást közjegyző jelenlétében a kiíró által megbízott személy 
vezeti. Az árverés megkezdésekor az árverés vezetője az ajánlattevőkkel közli

a kiíró által meghatározott induló árat (a kikiáltási árat), és felhívja őket ajánlatuk 
megtételére. A licitálás 140.000 Ft-os licitlépcsőkkel történik. Az árverést addig 
kell folytatni, amíg ajánlatot tesznek. Ha további ajánlat nincs, az árverés vezető-
je a megajánlott legmagasabb összeg háromszori kikiáltása után kijelenti, hogy 
a legtöbbet ajánló a vagyontárgyat megvette (árverési vevő).

4. Az árverésen nem csökkenthető az induló ár.

5. Az árverési vevő által befizetett letéti díjat be kell számítani a vételárba. A többi 
árverezőnek a letéti díjat az árverés befejezését követő 15 napon belül vissza kell adni.

6. Az árverésen az ingatlanra tett második legjobb ajánlatot tevő figyelmét az 
árverésen fel kell hívni arra, hogy az árverés nyertesével kötendő szerződés 
meghiúsulása esetén a szerződést a kiíró vele is megkötheti.

7. Az árverés sikertelen, ha 
a) nem tettek vételi ajánlatot, vagy 
b) a második legmagasabb vételi ajánlatot tevő árverési vevő sem köt szerződést.

8. Az árverés sikertelenségének esetén a megismételt árverésen nem vehet 
részt az, aki az előző árverésen nyertes vevőként, vagy utóbb a nyertes 
helyébe lépett második legjobb ajánlatot tevőként később a szerződéskötéstől 
visszalépett, vagy a vételárat határidőn belül nem fizette meg.

9. Az induló licitár bruttó összege 10%-ának megfelelő összegű letéti díjat Me-
zőkövesd Város Önkormányzata OTP Bank Nyrt.-nél vezetett 11734107-15350071 
számú költségvetési elszámolási számlájára kell átutalni. A letéti díj postai 
úton is megfizethető, a megfizetéshez szükséges befizetési csekket az alábbi 
címen lehet átvenni.

10. Az ingatlanokat az Önkormányzat 10 éves elidegenítési joggal értékesíti, 
mely jog az ingatlan tulajdoni lapjára bejegyzésre kerül. Vevő köteles 2 éven 
belül az építkezést megkezdeni, illetve 3 éven belül a megépült ingatlan jog-
erős használatbavételi engedélyével rendelkeznie kell /licitáló mint későbbi 
vevő(k) nevére szóló/.

További információ kérhető: A Mezőkövesdi Közös Önkormányzati Hivatal 
vagyongazdálkodási referens
Mezőkövesd, Mátyás király u. 112. Telefon: (49) 511-536; 511-540
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Meghívjuk  Önt a 2020. augusztus 13-án  délután 14 órakor tartan-
dó Küldöttgyűlésünkre.

Az ülés helye:
Közösségi Ház emeleti „ifjúsági klubja”
3400 Mezőkövesd, Szent László tér 24.

Napirendi pontok:
1. Az elnök tájékoztatója.
2. 2019 évi beszámoló megvitatása, elfogadása.
3. 2020 évi tervek megvitatása, elfogadása.
4. Egyebek.

Kérem Önöket, hogy maszkot hozzanak magukkal ülésünkre!
 
Határozatképtelenség esetén, változatlan napirend mellett, azonos he-

lyen 2020. augusztus 13-án 14 óra 30 percre a küldöttgyűlést ismételten 
összehívom, amely a megjelentek számától függetlenül határozatképes. 

(1995. évi vízgazdálkodásról szóló  LVII. törvény 42 § 7 bekezdésben 
foglaltak alapján.)

MEZŐKÖVESDI VÍZIKÖZMŰ-TÁRSULAT
3400 MEZŐKÖVESD MÁTYÁS KIRÁLY ÚT 112.
TELEFON:49/500-358.

MEGHÍVÓ

Tisztelettel: Vámos Zoltán elnök

TÁJÉKOZTATÁS

A Zsóry-fürdő normál üzemmódban működik az NNK fürdőkre 
vonatkozó biztonsági előírásainak maximális betartásával. A bejáratoknál, 
öltözőknél kézfertőtlenítő pontokat állítottunk fel. Óránként történik a 
vizesblokkok, korlátok fertőtlenítése. A fedett fürdő pénztárainál kérjük 
vendégeinket, hogy szájmaszkot viseljenek. A pénztáraknál plexi választja 
el a vendégeket kollégáinktól. Ahol sor képződhet, ott a padlón matricával 
jelöltük a 1,5 méteres távolságot. Dolgozóink ezen kívül az előírásoknak 
megfelelő egyszerhasználatos takarítókesztyűt használnak.

Fürdőnkben minden gyógymedence, kezelés és a szabadtéri strandme-
dencék jelentős része folyamatosan üzemel, valamint a fedett uszoda je-
lenleg felár nélkül az alap belépőjeggyel vehető igénybe. Csúszdapark 
akciónk keretében kedvezményesen 1.000 Ft-os kiegészítő jegy váltásával 
egész nap korlátlanul használható 5-féle nagycsúszdánk.

A fürdő több pontján tájékoztató anyagokat helyeztünk ki vendégeink 
részére a betartandó előírásokról, melyekről weboldalunkról előzetesen is 
tájékozódhatnak: https://zsory-furdo.hu/hirek-aktualitasok/tudnivalok/

Zsóry Gyógy- és Strandfürdő vezetősége

HIRDETMÉNY
Mezőkövesd Város Önkormányzata hasznosításra (bérlet/

értékesítés) meghirdeti az alábbi a város központjában 
elhelyezkedő ingatlanokat:

Mezőkövesd,
Alkotmány u. 2.
(3 főhelyiség, konyha, 
raktárak, mosdóhe-
lyiségek
összesen 530 m2)

Mezőkövesd, Morvay János 
u. 1. szám alatti irodahelyi-
ségek (földszint 9 irodahe-
lyiség és egyéb helyiségek 
összesen: 191 m2, emelet 
4 irodahelyiség és egyéb 
helyiségek összesen: 101 
m2) Az udvaron parkolók 
bérelhetők. 

Mezőkövesd,
Eötvös u. 1. szám 

alatti üzlethelyiség:
(2 helyiség és

mosdó, WC, raktár 
összesen 50 m2)

Mezőkövesd,
Eötvös u. 1. szám 
alatti irodahelyiség
(1 helyiség + mosdó 
összesen: 22 m2)

A hasznosításra vonatkozó ajánlatokat Mezőkövesd Város 
Polgármestere részére levélben lehet benyújtani az alábbi címre: 
3400 Mezőkövesd, Mátyás király út 112. számon vagy emailben a 
polgarmester@mezokovesd.hu címre.

Az ingatlanok megtekintésével kapcsolatban érdeklődni lehet 
a 06/49-511-515-ös telefonszámon.

Az ajánlatokban kérjük megjelölni a tervezett hasznosítását 
formáját és időtartamát vagy az esetleges vételi szándékot.

Dr. Fekete Zoltán polgármester

 Szent László tér 19. 
szám alatti üzlethelyi-

ség (1 helyiség,
WC és mosdó

összesen: 138 m2)
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Mezőkövesd helyi autóbusz-menetrend változásai 
Az új helyi közlekedésű autóbusz menetrendben július 18-án üzemkezdettől az alábbi változások léptek életbe, beépítve az elmúlt napok tapasztalatait:

• 2B jelzésű viszonylat Dózsa György u. 3.-tól - Gyógyfürdő felé közlekedő járat 07:10-es indulása 07:20-ra módosul
• 2 jelzésű viszonylat Gyógyfürdőből - Dózsa György u. 3. felé közlekedő járat 07:25-ös indulása 07:35-re módosul
• 2 jelzésű viszonylat Gyógyfürdőből - Dózsa György u. 3. felé közlekedő járat 05:50-es indulása 06:05-re módosul
• 2B jelzésű viszonylat Gyógyfürdőből - Dózsa György u. 3. felé közlekedő járat 15:15-ös indulása 15:05-re módosul
• 2 jelzésű viszonylat Dózsa György u. 3.-tól  - Gyógyfürdő felé közlekedő járat 15:00-ás indulása 14:50-re módosul
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Dolgoznak
kéziseink

Nyolchetes felkészülés vár a Mezőkövesdi KC
felnőtt csapatára, kézilabdázóink július 20-án

láttak munkához.

A szeptember közepén induló NB I./B-s 
bajnokság rajtjáig összesen nyolc hét áll 
az MKC rendelkezésére. Az első tétmér-
kőzést korábban, augusztus 29-én, 16 
órakor fogja lejátszani csapatunk, amikor 
is együttesünk a Magyar Kupa előselejte-
zőjében lép majd pályára Füzesabonyban.

Ami a felkészülést illeti, az első három 
hétben kizárólag edzések szerepelnek 
a programban, ekkor heti 9-12 edzésen 
vesznek részt a játékosok, az első edző-
mérkőzésre augusztus 11-éig kell várni, 
amikor is együttesünk Békésre utazik, 
majd augusztus 12-én az Eger érkezik 
Mezőkövesdre. Kéziseink öt nappal ké-
sőbb, augusztus 17-én Hatvanban, majd 
augusztus 25-én hazai környezetben a 
KIKI ellen lépnek pályára. Négy nappal 
később lesz a Magyar Kupa találkozó, 
majd a felkészülés a Nyíregyháza elleni 
dupla mérkőzéssel zárul, a szabolcsi 
megyeszékhelyen szeptember 1-jén, míg 
Mezőkövesden szeptember 4-én talál-
kozik majd egymással a két együttes. A 
hazai edzőmérkőzések kivétel nélkül 18 
órakor fogak kezdődni.

JÁTÉKOSKERET A tavalyi csapatból öt já-
tékos, Pásztor Imre, Zelei Botond, Kovács 
Bence és Jancsó Nándor mellett Szöllősi 
Olivér maradt Mezőkövesden.

– Melléjük érkezik a kapuba a 18 éves 
Varga István, a 30 éves jobbkezes átlövő 
Boda Tamás és a 27 esztendős Fekete 
Dániel. Róluk tudni kell, hogy mind-
hármuknak van mezőkövesdi vonatko-
zása, Fekete és Boda az utánpótlásban 
játszott, míg Vargának az édesapja 
védett korábban városunkban – mondta 
Drizner Péter, a csapat régi-új vezető-
edzője. A keretről elmondta továbbá, 
hogy a saját nevelésű fiatalok közül a 
2001-es születésű Pelyhe Patrik a felnőtt 
kerettel fog készülni, de valószínűleg 
kettős játékengedéllyel egy NB II.-es 

csapatban is lehetőséghez fog jutni. A 
bal szélen a 20 éves Szabó Dániel és a 
17 éves Sárosi Balázs kap majd lehető-
séget, átlövő pozícióban pedig a 19 éves 
Gulácsi Bálintra számítanak. Mellettük 
még két 16 éves fiatal, Dócs Árpád és 
Csörgő Kristóf fog a csapattal készülni. 
A szakember kiemelte, a saját nevelésű 
fiataloknál csak az a kérdés, hogy mikor 
ütik meg az NB I./B-s bajnokság szín-
vonalát, reményei szerint többen már 
ősszel is meghatározó szerepet fognak 
betölteni a csapatban. Hozzátette, a 
játékoskeret egyelőre véglegesnek te-
kinthető, ugyanakkor lehetőség szerint 
még egy balkezes játékost szeretnének 
igazolni a szezon folyamán.

SZAKMAI STÁB A szakember elmondta, 
hogy a felkészülést kapusedző nélkül 
kezdi meg a csapat, de reményei szerint 
ez a helyzet nem lesz hatással a kapusok 
teljesítményére. A munkát Gyenes 
Zoltán erőnléti edző és gyógytornász 
mellett Halmai Andrea fizioterapeuta és 
Lázárné Póta Ágnes masszőr segíti. Ma-
rius Breazu személyében új utánpótlás 
edző készíti majd fel az U13-as és U14-es 
fiúcsapatokat, de emellett Drizner Péter 
munkáját is segíteni fogja, ugyanis a fel-
nőtt csapat vezetőedzője szintén vállal 
feladatot az utánpótlásban, a serdülő és 
ifjúsági csapat edzője lesz. 

CÉLOK Együttesünk a Keleti csoport 
mezőnyének meghatározó csapatai 
közé szeretne tartozni, a cél az 1-7. hely 
valamelyikének a megszerzése lesz.

– Az biztos, hogy nagyon kiegyensú-
lyozott a mezőny, itt 2-3 pontos különb-
ség akár 5-6 helyezést is jelenthet, mint 
ahogy ezt tavaly is láthattuk a Keleti 
csoportban. Itt a napi forma, az esetleges 
sérülések és a szerencse is közrejátszhat 
a bajnokság végeredményében, de mi 

bízunk benne, hogy stabilan ott tudunk 
majd lenni az első hét hely valamelyikén 
– emelte ki Drizner Péter.

A Magyar Kupában hagyományosan jól 
szerepelnek kézilabdázóink, a tervekről a 
szakember elmondta, hogy szeretnének 
odáig eljutni a sorozatban, hogy egy NB 
I.-es ellenfelet fogadhassanak, a Magyar 
Kupában mindig az alacsonyabb osztályban 
szereplő együttes játszhat hazai pályán.

LEBONYOLÍTÁS A bajnokságban a Keleti 
és Nyugati csoportban is 12-12 csapat 
szerepel, így összesen 22 fordulós lesz a 
pontvadászat a 2020/2021-es szezonban. 
A bajnokok jogot szereznek az NB I.-es 
indulásra, az utolsó 3 helyezett automa-
tikusan kiesik az NB II.-be, míg a 8. és 9. 
helyen végző csapatok osztályozót fognak 
játszani a másodosztályban maradásért. A 
tervek szerint 1-2 éven belül egycsoportos 
lehet majd a másodosztályú bajnokság.

UTÁNPÓTLÁS A klub utánpótlásából 
három edző távozott, Zubai Gábor Sze-
geden, Jóga András pedig Debrecenben 
folytatja pályafutását, míg Menyhárt 
Máté eligazolásával szintén egy után-
pótlásedző is távozott Mezőkövesdről. 
Drizner Péter elmondta, hogy kizárólag 
belső átszervezésekkel nem lehetett 
megoldani az edzőkérdést, ezért is 
érkezett Marius Breazu, aki szakedzői 
képesítéssel és több tízéves tapasztalattal 
rendelkezik. Kiemelte, a játékosok közül 
Szepesi Zsombor a Szeged akadémiájá-
hoz igazolt, amely a játékos tehetsége 
és elvégzett munkája mellett a klub 
utánpótlás-nevelő munkáját is dicséri. A 
szakember hozzátette, a klub jövőképe 
összességében nem rossz, hiszen 2-3 
éven belül 2-3, míg 4-5 éves távlatban 
nézve további 5-6 játékos is felkerülhet 
az első csapathoz és ez mindenképpen 
biztató a jövőre nézve. bokri 
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Teljes menetrend
A Diósgyőr elleni mérkőzés után a Zalaegerszeget látja

vendégül a Mezőkövesd Zsóry FC, elkészült az OTP Bank Liga 
2020-2021-es idényének teljes menetrendje.

Az őszi szezon augusztus 16-án kezdődik és december 19-én ér 
véget a 16. fordulóval. A tavaszi szezon nyitó fordulóját január 23-án 
rendezik, míg a záró forduló május 15-én lesz. Lapzártánkig az első 
három forduló pontos időbeosztása készült el.

Elkészült a sorsolás
Augusztus 2-án – lapzártánk után – kezdte meg

szereplését a Mezőkövesd Zsóry FC második csapata
az NB III.-as bajnokság Keleti csoportjában.

Az őszi szezonban háromszor hét közben is találkoznak majd a 
csapatok, ősszel összesen 21 fordulót fognak megrendezni. Az idei 
utolsó mérkőzést december 6-án játsszák majd le az együttesek, 
ekkor csapatunk a BVSC-Zuglót látja majd vendégül.

Az OTP Bank Liga őszi szezonjának menetrendje:

Augusztus 16. (vasárnap) 16.55: Diósgyőri VTK – Mezőkövesd Zsóry FC
Augusztus 21. (péntek) 16.30: Mezőkövesd Zsóry FC – Zalaegerszegi TE FC

Augusztus 29. (szombat) 20.30: Paksi FC – Mezőkövesd Zsóry FC
Szeptember 12. Mezőkövesd Zsóry FC – Budafoki MTE

Szeptember 26. Puskás Akadémia FC – Mezőkövesd Zsóry FC
Október 3. Mezőkövesd Zsóry FC – Kisvárda Master Good

Október 17. Újpest FC – Mezőkövesd Zsóry FC
Október 24. Mezőkövesd Zsóry FC – MOL Fehérvár FC

Október 31. Budapest Honvéd FC – Mezőkövesd Zsóry FC
November 7. Ferencvárosi TC – Mezőkövesd Zsóry FC
November 21. Mezőkövesd Zsóry FC – MTK Budapest
November 28. Mezőkövesd Zsóry FC – Diósgyőri VTK

December 5. Zalaegerszegi TE FC – Mezőkövesd Zsóry FC
December 12. Mezőkövesd Zsóry FC – Paksi FC

December 16. Budafoki MTE – Mezőkövesd Zsóry FC
December 19. Mezőkövesd Zsóry FC – Puskás Akadémia FC

Az NB III. Keleti csoportjának őszi sorsolása:

Augusztus 2.: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Eger SE
Augusztus 9. (vasárnap) 17.30: BVSC-Zugló – Mezőkövesd Zsóry FC II.

Augusztus 12. (szerda) 17.30: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Sényő Carnifex FC
Augusztus 16. (vasárnap) 17.30: Putnok FC – Mezőkövesd Zsóry FC II.
Augusztus 23. (vasárnap) 17.30: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Tállya KSE

Augusztus 26. (szerda) 17.30: FC Hatvan – Mezőkövesd Zsóry FC II.
Augusztus 30. (vasárnap) 17.30: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Füzesgyarmati SK

Szeptember 5. (szombat) 16.30: Gyöngyösi AK – Mezőkövesd Zsóry FC II.
Szeptember 9. (szerda) 16.30: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Jászberényi FC

Szeptember 13. (vasárnap) 16.30 Diósgyőri VTK II. – Mezőkövesd Zsóry FC II.
Szeptember 27. (vasárnap) 16.00: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Debreceni VSC II.
Október 4. (vasárnap) 15.00: Termálfürdő Tiszaújváros – Mezőkövesd Zsóry FC II.

Október 10. (szombat) 15.00: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Sajóbábonyi VSE
Október 18. (vasárnap) 14.30: Kisvárda Master Good II. – Mezőkövesd Zsóry FC II.

Október 25. (vasárnap) 13.30: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Ceglédi VSE
November 1. (vasárnap) 13.30: Tiszakécskei LC – Mezőkövesd Zsóry FC II.

November 8. (vasárnap) 13.30: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Balassagyarmati SE
November 14. (szombat) 13.30: Tiszafüredi VSE – Mezőkövesd Zsóry FC II.

November 22. (vasárnap) 13.00: Mezőkövesd Zsóry FC II. – Salgótarjáni BTC Kft.
November 29. (vasárnap) 13.00: Eger SE – Mezőkövesd Zsóry FC II.

December 6. (vasárnap) 13.00: Mezőkövesd Zsóry FC II. – BVSC-Zugló

Védővel erősítettek
Jagodics Márk személyében egy Szombathelyről igazolt 28 éves 
labdarúgóval erősítette meg keretét a Mezőkövesd Zsóry FC. A 

védő három évre kötelezte el magát együttesünkhöz. A játékost 
pályafutásáról, a váltásról és várakozásairól is megkérdeztük.

– Mit tudhatunk az eddigi pályafutásodról?
– Én gyakorlatilag egész életemben a Haladásban játszottam egy ajkai kitérőt 

leszámítva, Szombathelyen nevelkedtem egészen óvodás korom óta. Hat-hét 
évet játszottam stabilan az NB I.-ben, sajnos az utolsó évben az NB II.-ben 
tszerepeltünk, de nagyon szép éveket töltöttem Szombathelyen.

– Mire vagy a legbüszkébb?
– Nagyon sok szép élményem van, nagy dolognak tartom, hogy helyi 

játékosként képviselhettem a Haladást. A legszebb emlékem a Ferencváros 
ellen 2-1-re megnyert stadionavató mérkőzés volt. Emellett Mészöly Géza 
vezetésével két éven keresztül nagyon szépen szerepeltünk, az is nagyon 
szép emlék a számomra.

– Miért döntöttél a váltás és a Mezőkövesd mellett?
– A váltás mellett azért döntöttem, mert sportemberként új kihívásokra és 

előrelépésre vágytam. A Mezőkövesd régebb óta képben van, korábban is szó 
volt róla, hogy idejövök, ismerem a szakmai stábot, hiszen dolgoztam már 
együtt velük, ez is mindenképpen a csapat mellett szólt, szívesen igazoltam 
ide és várom a lehetőségeket.

– Mi a véleményed az infrastruktúráról, edzéslehetőségekről és a 
stadionról?

– Nagyon jó benyomásaim vannak az infrastruktúráról, korábban is nagyon 
szerettem ide járni, többször is voltunk itt a Haladással. Ha jól tudom, az új 
edzőkomplexum is hamarosan elkészül, ami kívülről már most is nagyon jól 
néz ki. Mindenképpen pozitívak a benyomásaim, úgy gondolom, hogy így kell 
kinéznie egy klubnak.

– Milyen tervekkel érkeztél Mezőkövesdre?
– Nagyon szeretnék rendszeresen játszani. Sajnos nekem annyiból 

nehezebb a dolgom, hogy március közepe óta nem voltam csapat közelében 
a koronavírus-járvány miatt. Szeretném magam újra felépíteni és minél több 
időt a pályán tölteni.

– Mit vársz magadtól és mit várhatnak tőled a szurkolók?
– A szurkolók várhatják tőlem, hogy amikor lehetőséget kapok, bármennyi 

időt is tölthetek a pályán 100%-os teljesítményt fogok nyújtani. A mentalitásom 
olyan, hogy gyakorlatilag „meghalok” a pályán, mert számomra ez a mini-
mum. Nem lehet mindig jól játszani, de akkor is a maximumot kell nyújtani, 
ezt mindenképpen elvárhatják a szurkolók. Azon leszek, hogy szögleteknél és 
pontrúgásoknál veszélyeztessem az ellenfél kapuját és ha lehetőségem lesz 
rá, gólt, gólokat szerezzek. Magamtól is azt várom egyébként, hogy 100%-osan 
dolgozzak és majd meglátjuk, hogy ez mire lesz elég. Bódi Krisztián

B. K.

B. K.

Jagodics Márk
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Megkezdte a felkészülést a Mezőkövesd Zsóry FC csapata
a 2020-2021-es szezonra július 20-án. A felkészülésről,

átigazolásokról Tóth László szakmai igazgatóval beszélgettünk.

Az első napon labdarúgóink délelőtt orvosi vizsgálaton, terheléses 
teszteken vettek részt, majd ezt követően konditermi foglalkozás 
következett. Délután szabadtéri edzés szerepelt a programban, a 
tréningen erőfejlesztő és labdás gyakorlatokat végeztek a játékosok.

– Az a véleményem, hogy egy különleges felkészülés kezdődött. A 
megszokottól eltérően zajlott le a bajnokság az előző idényben, 
úgyhogy ezt most nem is felkészülésnek nevezném, hanem egy újabb 
ráhangolódásnak a következő szezonra. Nagyon rövid idő van arra, 
hogy minél jobb formába kerüljön a csapat, ráadásul attól függetle-
nül, hogy 22 játékosunknak érvényes szerződése van, elképzelhető, 
hogy komolyabb erősítés lesz – emelte ki Tóth László. 
A szakember elmondta, a szakmai stáb már összeállította a prog-
ramot, lesz olyan periódusa felkészülésnek, amikor napi két edzés 
vár majd a játékosokra. Kiemelte, az erőnléti edzőknek Kuttor Attila 
vezetőedzővel közösen fontos feladatuk az edzésmennyiség össze-
hangolása. Hozzátette, nagy várakozásokkal tekint az előttünk álló 
időszakra és bízik benne, hogy az edzések számától és az időjárástól 
függetlenül a lehető legoptimálisabb állapotba kerülnek majd a 
játékosok a bajnoki rajtra. 
Labdarúgóink három edzőmérkőzést játszanak le a felkészülés során, 
az NB II.-es Debreceni EAC ellen hazai pályán 2-1-es győzelmet arat-
tunk július 25-én, majd augusztus 2-án a szlovák élvonalban szereplő 
Michalovce gárdájához látogatunk. Az utolsó edzőmeccsen az első 
osztályú Kisvárda érkezik majd Mezőkövesdre augusztus 8-án. 

IGAZOLÁSOK Az elmúlt napokban négy labdarúgóval kötött szerző-
dést a klub. Berecz Zsombor, Danylo Ryabenko és a Szombathelyről 
érkező Jagodics Márk 3 évre, a Szolnokról igazolt Kotula Máté pedig 4 
évre kötelezte el magát együttesünkhöz.
– A legtöbb klubbal ellentétben másképp állítottuk be az átigazolá-
sainkat, ugyanis meg kellett teremteni az anyagi feltételeket, illetve 
fel kellett szabadítani bérjellegű kiadásokat, azért, hogy az újonnan 
érkező játékosokkal meg tudjunk állapodni. Jagodics Márk egy 
nagyon komoly érték, 28 éves és több száz NB I.-es mérkőzést játszott 
a Haladásban, ahol csapatkapitány volt. Úgy érzem, hogy nagyon 
komoly erőssége lesz a csapatunknak, arról nem beszélve, hogy 
magyar játékosról van szó és ez nagy öröm számunkra. Kuttor Attila 
vezetőedző és én is hosszú éveken keresztül dolgoztam vele, tehát 
nem egy ismeretlen játékost szerződtettünk. Kotula Máté szemé-
lyében egy fiatal tehetséges bal oldali védőt igazoltunk Szolnokról, 
borsodi kötődésű futballista, akinek az édesapja is NB I.-es játékos 
volt. A klubja ragaszkodott hozzá, hogy csak egy év múlva csatlakoz-
zon hozzánk, ami azt jelenti, hogy a 2020-2021-es szezonban még 
a Szolnokot fogja erősíteni, viszont abban partnerek voltak, hogy 4 
éves szerződést köthessünk a játékossal, így ők a szerződését felbon-
tották és a játékos kölcsönben fog a Tisza-parti csapatban szerepelni 
a következő idényben. Az igazoláshoz hozzátartozik, hogy a transzfer 
keretében Novák Csanád Szolnokra igazolt – mondta a szakember.

ÉRTÉK Berecz Zsombor és Danylo Ryabenko már egy, illetve fél éve 
játszik csapatunkban, mindkét játékos komoly értéke klubunknak. 
– Valóban mindkét labdarúgó bizonyította tehetségét, illet-
ve tudását, de ide kell vennünk még Dino Besirovicot is, aki 
Bereczhez hasonlóan kölcsönben szerepelt klubunkban és 
sikerült végleg megszereznünk, vele is hároméves szerződést 
kötöttünk. Az a véleményem, hogy mind a három játékos olyan 
tudással rendelkezik, amely nagy érték csapatunk számára és 
úgy gondolom, hogy válogatott kvalitással rendelkeznek. Na-
gyon bízom benne, hogy mind a hárman be tudnak mutatkozni 
a saját hazájuk válogatottjában. A lehetőség a kezükben van, 
mi megpróbáljuk őket segíteni abban, hogy ezt a célt elérjék – 
hangsúlyozta Tóth László.

TERVEK A szakmai igazgató elmondta további mozgásra is 
lehet számítani az elkövetkezendő időszakban, hiszen a távo-
zók között van csapatunk egyik meghatározó játékosa, Budu 
Zivzivadze, akit mindenképpen szeretnének pótolni. Kiemelte, 
az egyeztetések folyamatosan zajlanak a kiszemelt játékossal, 
akivel akár napokon belül megállapodhatnak. Hozzátette, a 
támadó mellett egy támadó középpályás és két szélső védő 
megszerzése is tervben van, attól függően, hogy a keretben 
szabadul-e fel hely. A szakember hozzátette, van még érdeklő-
dés a játékosok iránt, illetve menet közben, ahogy erősödni fog 
a csapat, elképzelhető, hogy lesznek távozók is, úgyhogy még 
jelentős mozgás várható a keretben.
– Amikor igazolni szeretnénk, elsősorban magyar játékosokban 
gondolkozunk, mindig megnézzük a piacot, kik azok, akinek lejárt 
a szerződésük, vagy esetleg a csapatukkal kiestek az első osztály-
ból és nem szeretnének a másodosztályban futballozni. Emellett 
a másodosztály legértékesebb játékosait is megpróbáljuk feltér-
képezni, viszont azt kell mondanom, hogyha arányaiban nézzük, 
mondjuk 5 játékos közül valószínűleg több lesz a külföldi érkező, 
mint a magyar, amennyiben a vezetőség úgy dönt. Mi szeretnénk 
minél nagyobb teret adni a hazai játékosoknak (a stábunk, a 
tulajdonosunk is magyar), viszont a jelenlegi játékospiac alapján a 
legjobb magyar játékosok érvényes szerződéssel rendelkeznek, vagy 
külföldön vannak, a mi helyzetünk pedig nem teszi lehetővé, hogy 
súlyos milliókért vásároljunk játékosokat – mondta a szakember.

A szakember hozzátette, hogy a keret fiatal tagjai is meg fogják 
kapni a lehetőséget a bizonyításra az edzőmérkőzéseken, illetve a 
Magyar Kupa miatt a menetrend is sűrű lesz majd. Kiemelte, kizáró-
lag a fiatalokon múlik majd, hogy be tudják-e verekedni magukat a 
csapatba vagy nem.
A célokról elmondta, most a legfontosabb az, hogy kialakuljon a 
végleges keret, a bajnoksággal kapcsolatban pedig az elsődleges 
cél a következő szezonban is a biztos bennmaradás kiharcolása lesz, 
ami az első 6-7. hely megszerzését jelenti.

Ráhangolódás
– interjú Tóth Lászlóval 

Tóth László szakmai igazgató
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